
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 12/09/2023 
 
Του:  Στυλιανού Φωτόπουλου, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Παράνομες οινοποιήσεις και ανάγκη στήριξης από ΥΠ.Α.Α.Τ.» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Τα αθεράπευτα προβλήματα που δημιούργησαν οι διαδοχικές κρίσεις (δημοσιονομική, 
ΕΦΚ, πανδημία, κρίση ακρίβειας) οδήγησαν τα οινοποιεία αλλά κυρίως τις αμπελουργικές 
εκμεταλλεύσεις σε συνεχείς περιόδους μη βιώσιμης δραστηριότητας αφενός και αφετέρου 
οι δραματικές μειωμένες αποδόσεις των αμπελώνων πριν τον τρύγο απειλούν να δώσουν 
χαρακτήρα συνολικής κατάρρευσης στον τομέα της οινοποιίας. Επίσης, η επανάληψη του 
φαινομένου της εισόδου απαγορευμένων για οινοποίηση ποικιλιών βάζει φρένο σε κάθε 
υγιή αντίδραση ανόδου των τιμών στην αγορά των οινοσταφύλων τη χρονική στιγμή που 
παρατηρείται έκρηξη του κόστους καλλιέργειας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να κατασταλούν τα γνωστά φαινόμενα 

παραοικονομίας; 
 
2. Θα ενισχυθούν βραχυπρόθεσμα είτε με εθνικούς είτε με ευρωπαϊκούς πόρους οι 
αμπελουργικές εκμεταλλεύσεις της χώρας, ώστε να συνεχιστεί η καλλιέργεια αμπελιών 
με όρους βιωσιμότητας τα επόμενα χρόνια; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 
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